

ZAPISNIK 45. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA
SAVEZA IZVIĐAČA HRVATSKE

45. sjednica Izvršnog odbora održana je 06.03.2018. u prostorijama Saveza izviđača Hrvatske u Zagrebu, Koturaška 3a, s početkom u 17.00 sati

Na sjednici su prisutni sljedeći članovi Izvršnog odbora:

Bojko Kukić, Boris Vujnović, Nenad Andrašek i Helen-Marie Kerovec.

Na sjednici odsutni sljedeći članovi:

Siniša Ivanković koji se unaprijed ispričao.

Utvrđeno je da postoji potreban kvorum da se mogu donositi pravovaljane odluke.

Ostali prisutni na sjednici Izvršnog odbora su:

Tamara Karlović, administrator Saveza i Dan Špicer, poslovni direktor Saveza.

Bojko Kukić kao predsjednik Izvršnog odbora predlaže sljedeći dnevni red:

Dnevni red sjednice:

1. Verifikacija zapisnika s prošle sjednice
2. Analiza SOV-a
3. Učlanjenje u Njemačko-hrvatsku industrijsku i trgovinsku komoru
4. Zborovanje u Zagrebu
5. Dogovor oko tema za razgovor u MDOMSP i MZOS
6. Informacije o projektima SIH-a
7. Konferencija u Splitu 2019.
8. Centar Dišnik – izvještaj sa sastanku
9. Regionalni tečaj – Istok – mogućnost sudjelovanja za nečlanice SIH-a
10. Uključivanje u rad DUZS-a oko eventualnih izvanrednih situacija tijekom proljeća
11. Razno

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen s 4 glasa za.

AD1. Verifikacija zapisnika s prošle sjednice

Kukić predlaže da se usvoji Zapisnik s 44. sjednice IO kako bi se objavio na web stranicama Saveza. Zapisnik je prihvaćen jednoglasno s 4 glasa za.

AD2. Analiza SOV-a

Izlaže Špicer. Nakon završetka SOV-a sudionicima su poslani ankete vezano uz zadovoljstvo o temama koje su se obrađivale na Savjetovanju i predavačima koji su održali pojedine radionice i predavanja. Ukupna ocjena sudionika čije smo evaluacijske listiće dobili je 4,3. Najbolje ocjenjeno predavanje je Sve o Erasmus+ programu s prosjekom 4,8, a najbolji predavači, OIP Posejdon, Katica

Konstantinović i Dan Špicer s prosječnom ocjenom 4,6. Smještaj i prehrana su dobili visoki 4,8 odnosno 4,7 prosjek, dok svi anketirani smatraju da su na SOV-u naučili nešto novo i da će to primjenjivati u radu udruge. Zbog tematike IO smatra da bi se predavanje o zakonskim obvezama trebalo staviti kao stalno predavanja na SOV- u jer će ta tema uvijek biti aktualna. Također sličnog su mišljenja da je isto potrebno i s predavanjem o aplikaciji eScout koja se također stalno razvija i uvijek ima novih nadogradnji i opcija. Sukladno prikupljenim primjedbama trebalo bi za sljedeći SOV odrediti moderatore na pojedinim temama kako bi se izbjegla veća odstupanja od predviđenog programa i održavala rasprava unutar naznačene teme. Zaključak je prihvaćen jednoglasno s 4 glasa za.

AD 3. Učlanjenje u Njemačko-hrvatsku industrijsku i trgovinsku komoru

Izlaže Špicer. Nastavno na dobru suradnju koju smo uspostavili s Američkom gospodarskom komorom, a koja je za sada iznjedrila dobar broj započetih suradnji smatram da bi isto trebali napraviti i s Njemačko-hrvatskom industrijskom i trgovinskom komorom. Naime i Njemačko-hrvatska industrijska i trgovinska komora okuplja veliki broj kompanija koje su nam interesantne zbog sponzorstava i suradnje pa smatram da bi bilo dobro da se uključimo i u Njemačko-hrvatsku industrijsku i trgovinsku komoru. Već je održan sastanak s predstavnicima komore koji ma je predstavljen sam Savez i ono što radimo. Predstavnici komore su zainteresirano da se uključimo u komoru te bi nam mogli pomoći oko predstojećih projekata koji su nam u planu no da bi to mogli ostvariti zahtijevaju da se učlanimo u komoru. Sukladno tome molim članove IO da predlože Vijeću da se izglasa odluka o pristupanju i učlanjenju Saveza izviđača Hrvatske u Njemačko-hrvatsku industrijsku i trgovinsku komoru. Na osnovu dosadašnjih dobrih iskustava u radu s Američkom gospodarskom komorom članovi IO se slažu da bi bilo dobro da se priključimo i u Njemačku komoru. Stoga predlažemo da Vijeće što prije izglasa odluku o učlanjenju Saveza Njemačkoj gospodarskoj komori. Zaključak je prihvaćen jednoglasno s 4 glasa za. Zadužuje se Kukić da kontaktira predsjednika Vijeća Pavića kako bi se ovaj zaključak što prije operacionalizirao.

AD 4. Zborovanje u Zagrebu

Izveštava Vujnović. S obzirom na to da je SIZ na sebe preuzeo izvršnu organizaciju Zborovanja, održan je prvi sastanak SIZ-ovih udruga vezano za samu organizaciju Zborovanja. Tamo je predstavljeno koja će biti zaduženja i poslovi koji se očekuju za odraditi na Zborovanju te će se uskoro održati drugi sastanak na kojem će se podijeliti organizacijski poslovi među udrugama. Kerovec moli da načelnik za program zborovanja svakako bude u kontaktu s njom kako bi bila upoznata sa samim programom koji će se odvijati na aktivnosti. Vujnović napominje da se SIZ neće miješati u poslove informiranja, PR-a i vanjskih odnosa. Također smatra da bi iz ureda trebalo poslati zahtjev za posudbom velikih šatora iz DUZS-a, te dogovor s Pleterom oko prehrane sudionika. Nada se da ćemo uskoro dobiti potvrdu da aktivnost možemo održati u Maksimiru, a u planu je da do 19.03. idu prve informacije i prijavni obrasci za sudjelovanje na aktivnosti. Informacija je primljena na znanje.

AD 5. Dogovor oko tema za razgovor u MDOMSP i MZOS

Izveštava Špicer. 08.03. je dogovoren sastanak u Ministarstvu demografije, obitelji, mladih i socijalne politike. Tamo bi se u 11 sati trebali sastati s načelnicom službe za mlade i udruge i

načelnicom odsjeka za mlade. Ono što ćemo tamo svako napraviti je predstaviti rad Saveza, osim redovnog radi i ove projekte koje imamo u planu provesti u predstojeće vrijeme. Ono što je bitno je da se pokušamo dogovoriti oko tema koje ćemo otvoriti na ovom sastanku. Intencija je da ovo bude inicijalni sastanak na kojem bi se potakla suradnja između Ministarstva i Saveza. A kasnije bi se na sljedećim sastancima pokušale dogovoriti daljnje mogućnosti i oblici suradnje. Vujnović i Andrašek predlažu da se popriča o neuključivanju naših predstavnika u Nacionalni odbor za razvoj volonterstva i Savjet za mlade. Karlović predlaže da se popriča o uvjetima natječaja u koje se mi kao Savez vrlo teško možemo uklopiti. Više tema možemo otvoriti nakon što vidimo kako će proći ovaj inicijalni sastanak.

Također je zatražen i sastanak u Ministarstvu znanosti. Od tema koje bi tamo trebali iznijeti su svakako IPI i dodatna izobrazba učitelja. Kerovec je zadužena da Špiceru dostavi detaljniji popis tema o kojima bi još mogli razgovarati u Ministarstvu znanosti.

AD 6. Informacije o projektima SIH-a

Izvještava Špicer. Što se tiče Boranke i pošumljavanja za sada sve ide po predviđenom planu. Završen je vizualni identitet cijele kampanje. Trenutno se pregovara s nekoliko kompanija oko sponzorstava za samu kampanju. Dobili smo od Ministarstva zaštite okoliša pokroviteljstvo nad aktivnosti, a svakako isto želimo dobiti i od Ministarstva znanosti jer u samu kampanju želimo uključiti i školsku djecu što bi nam to pokroviteljstvo u svakom slučaju olakšalo. Kanadsko veleposlanstvo želi biti suorganizator aktivnosti. Što se tiče projekta Gradovi prijatelji izviđača odrađen je inicijalni sastanak organizacijskog tima Saveza i dogradonačelnika Siska te načelnika za društvene djelatnosti. U pripremi je i sastanak sa zainteresiranim ljudima za rad u budućoj udruzi te je uskoro u Sisku predviđena i prva aktivnost tim povodom, a koja će se najvjerojatnije održati oko svjetskog dana voda 22.03. Kovačević je na Erasmus + izvršila prijavu projekta Rover net 2019 u partnerstvu s WOSM-om i 23 udruge članice WOSM-a koje bi sudjelovale na aktivnosti. Također u pripremi je i projekt institucionalne potpore Grada Zagreba, koji bi trebali predati vrlo skoro. Trenutno su otvorena i tri manja natječaja poslovnog sektora na koje ćemo se javiti te o tome poslati informaciju i udrugama članicama. Informacije su primljene na znanje.

AD 7. Konferencija u Splitu 2019.

Izvještava Karlović. Informacije koje sam dobila od Jelene Drndić su sljedeće. Odrađen je sastanak s Ratkom Štefekom, voditeljem volontera i raspisani su zadaci za volontere. Pripremljen je i izašao natječaj za volontere prema timovima koje bismo formirali.

Od timova je najhitnije da se ustrojiti info tim. O tome je razgovaralo s načelnikom za informiranje u Sisku i tima koji je radio na Smotri je zainteresiran i za rad na Konferenciji tako da računamo na to da bi sa 16.3. mogli krenuti s radom.

Do kraja mjeseca potrebno je riješiti:

Sporazum sa WOSM-om i WAGGGS-om - koji je već pripremljen

Sporazum sa Sveučilištem – koji je također pripremljen samo ga je potrebno potpisati

Sporazum sa SSZ – Tu će zamoliti Varović da pripremi prema primjeru Sporazuma sa Sveučilištem i Sporazumom sa WOSM/WAGGGS

Provjera i dopuna proračuna – U suradnji s Ivankovićem će se odraditi ovaj dio posla

Vizualni identitet - ovo je dosta hitno i tu je odrađen razgovor sa Špicicom budući da bi trebali pomoć. Mišljenja smo da bi najbolje bilo da to odrade profesionalci budući da su ionako sredstva u proračunu za to predviđena.

Predlažem da se održi sastanak u Splitu ili Zagrebu 24.3.

AD 8. Centar Dišnik – izvještaj sa sastanka

Izvještava Kukić. Na održanom sastanku s predstavnicima udruga članica SI Bjelovarsko-bilogorske županije ispred Saveza su sudjelovali Andrašek i Kukić. Dogovoreno je da će Savez istražiti koje su mogućnosti oko preuzimanja odnosno davanja u dugoročni najam ili korištenje centra od strane Saveza izviđača Hrvatske. Odnosno postoje li neki načini financiranja uređenja dotičnog objekta od strane fondova jer Savez trenutno nije u situaciji da u to može uložiti vlastita sredstva. Nakon što se izvide mogućnosti, Savez će dati definitivni odgovor želi li i može li ulaziti u taj projekt ili ne. Informacija primljena na znanje.

AD 9. Regionalni tečaj – Istok – mogućnost sudjelovanja za nečlanice SIH-a

Izvještava Kukić. Načelnica za naobrazbu je prosljedila upit iz regije Istok vezano za regionalni tečaj naobrazbe. Naime interesira ih može li OI Iovallios iz Valpova sudjelovati na regionalnom tečaju naobrazbe iako nisu članovi jer razmatraju opciju učlanjenja u Savez. Nakon provedene rasprave o ovoj temi IO je zauzeo sljedeće stajalište. Navedenoj udruzi je bilo ponuđeno u nekoliko navrata da sudjeluje na SIH-ovim aktivnostima, odazvali su se na Savjetovanje odraslih voditelja u Crikvenici, a s predstavnicima udruge smo razgovarali pred nekoliko godina na sastanku u Osijeku. Iako su već tada postojale naznake da su zainteresirani za učlanjenje u Savez do sada nisu iskazali na bilo koji način da se žele ponovo učlaniti. Unazad nekoliko godina su na ovaj ili onaj način sudjelovali na mnogim aktivnostima koje su bile u organizaciji Saveza, poput jesenskih igara poletaraca, a i na aktivnostima koje su organizirale udruge članice Saveza. Stoga smatramo da je OI Iovallios prilično dobro upoznat s načinima rada u Savezu izviđača Hrvatske. Stav IO je sukladno i općim politikama Saveza je da na aktivnostima Saveza mogu sudjelovati samo udruge članice Saveza. S obzirom na to da sada traje proces registracije, predlažemo IO Iovallios da predaju dokumente za registraciju te se učlane u Savez, a nakon toga ne vidimo nikakvih prepreka da sudjeluju na regionalnom seminaru naobrazbe. Zaključak je prihvaćen jednoglasno s 4 glasa za.

AD 10. Uključivanje u rad DUZS-a oko eventualnih izvanrednih situacija tijekom proljeća

Vujnović je predložio da zbog vremenskih prognoza koje za proljeće najavljuju poplave ne bi bilo loše da se javimo DUZS-u da vidimo s njima hoće li biti potrebe da se izviđači angažiraju u navedenim situacijama. Vujnović također predlaže neovisno o ovome da bi trebalo oformiti neku vrstu izviđačkog interventnog tima koji bi mogao djelovati u kriznim situacijama, a koje bi trebalo okupiti pod timom načelnika za volontere.

AD 11. Razno

Izveštava Vujnović. Nastavno na razgovore koji su se vodili na Savjetovanju odraslih voditelja dogovoreno ja da se stranica Scoutpark koju je vodio i uređivao Dampas zatvori i arhivira.

Također u razgovorima koji su se vodili, a u kojima su sudjelovali i načelnik za informiranje te predsjednik Saveza ukazala se potreba da se otvori novi način komunikacije s udrugama, a to je forum koji bi bio zatvorenog tipa, odnosno samo za registrirane korisnike, voditelje Saveza izviđača Hrvatske. Prepušteno je timu za informiranje da osmisli na koji način će se to operacionalizirati. U raspravi o ovoj temi istaknuta je potreba za moderatorima koji će pratiti način komunikacije kako bi se spriječila neprimjerena komunikacija.

Andrašek vezano za nabavku uniformi napominje da bi bilo dobro da se još jednom ode na razgovor kod Franjića radi definiranja dogovora oko uvjeta nabavke i distribucije uniformi. Zadužuje se Andrašek da dogovori sastanak s Franjićem te o tome obavijesti Kukića i Karlović koji će također sudjelovati na navedenom sastanku.

Izveštava Kerovec. OI Primorje koje se javilo da bi organizirali DION i DIV je predložilo kao datum održavanja 08.-10.06.2018. IO je jednoglasno s 4 glasa za prihvatio da organizator DION-a i DIV-a bude OI Primorje s predloženim datumom.

Izveštava Špicer. Euro parlamentarac Tonino Picula je predložio Savez izviđača Hrvatske za European Citizen Award. Aktivnost koju smo prijavili za tu nagradu je prošlogodišnja Smotra, a rezultate glasovanja bi trebali saznati u lipnju. Informacija je primljena na znanje.

Sastanak je završio u 20.00 sati.

Zapisnik vodila:
Tamara Karlović

Predsjednik IO
Bojko Kukić